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Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Hajdúhadház Város Önkormányzata - a Hajdúhadházi Mikrotérségi Bölcsődei 
Intézményfenntartó Társulás Társulási Tanácsának 7/2016. (IX.28.) HMBIT. számú 
határozata és Hajdúhadház Város Önkormányzata Képviselő-testületének 187/2016. (IX.20.) 
HÖ. számú határozata alapján – 2017. január 1. napjától a Hajdúhadházi Mikrotérségi 
Bölcsődei Intézményfenntartó Társulástól a fenntartásában veszi a Hajdúhadházi Mikrotérségi 
Bölcsődét (4242 Hajdúhadház, Béke utca 54/A. szám), mely intézményt 2017. január 1. 
napjától Hajdúhadházi Bölcsőde néven működtet tovább. 
 
A jelenleg még a Társulás fenntartásában működő Hajdúhadházi Mikrotérségi Bölcsőde 
intézményvezetője, Kecsediné Molnár Anikó tájékoztatást küldött Hajdúhadház Város 
Önkormányzata részére, melyben előadta, hogy a 48 férőhelyes Hajdúhadházi székhely 
intézmény férőhelyei teljesen beteltek. Jelenleg 16 gyermek szülei kérnék az azonnali 
felvételt, de szabad férőhely hiányában ezen gyermekek felvételére nincs lehetőség. 2017. 
január hónapban 6 gyermek megy át az óvodákba és helyettük is megvannak a felvételt kérő 
gyerekek. Az intézményben legközelebb 2017 szeptemberére van üres férőhely. Fentiekre 
való tekintettel az intézményvezető azzal a kéréssel fordul Hajdúhadház Város 
Önkormányzata Képviselő-testülete felé, hogy vizsgálja meg a bölcsődei kapacitásbővítés 
lehetőségét. 

Hajdúhadház Város Önkormányzata jelenleg nem rendelkezik a bölcsődei 
kapacitásbővítéshez szükséges pénzügyi erőforrásokkal. A kapacitásbővítés csak a pályázati 
lehetőségek kihasználásával, pályázati támogatás elnyerésével valósulhatna meg. 
 
Hajdúhadház Város Önkormányzata Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottsága a 
bölcsődei kapacitásbővítés kérdését megtárgyalta.  
 
Fentiek alapján kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy az előterjesztést 
megtárgyalni és az alábbi határozati javaslatot elfogadni szíveskedjen.  



 

 

 
1.) Határozati javaslat: 
…/2016. (XII.01.) HÖ. sz. határozat 
 
Hajdúhadház Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a bölcsődei 
kapacitásbővítéssel kapcsolatos előterjesztést, és úgy döntött, hogy a forráshiány miatt 
jelenleg nem valósít meg bölcsődei kapacitásbővítést. 
 
Felkéri Csáfordi Dénes polgármestert, hogy amennyiben a bölcsőde fejlesztésére, a 
férőhelyek bővítésére alkalmas pályázati lehetőség jelenik meg, akkor azt terjessze a 
Képviselő-testület elé. 
 
Felkéri Csáfordi Dénes polgármestert, hogy a döntésről az intézményvezetőt értesítse. 
 
Határid ő: folyamatos 
Felelős:    Csáfordi Dénes polgármester 
 
 
Hajdúhadház, 2016. november 14. 
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